



# De Grå Pantere



Silkeborg d 3. oktober 2021

## Referat af KOORDINERINGSMØDET fredag d. 1. oktober 2021 kl. 14.00

Ordstyrer: Torben bød velkommen.

### 1. Præsentationsrunde og kort nyt fra grupperne.

**Bag om musikken**, *Anne Bodil Larsen og Else Lynggaard*

**Billedmaling I**, *Gurli Flø, Mogens Riget.*

**Billedmaling II**, *Ingen mødt.*

**Debatgruppen**, *Ingen mødt.*

**Det gode seniorliv**, *Ingen mødt.*

**Engelsk øvede**, *Margit Jensen*

**Filosofi**, *Afbud.*

**Historie**, *Tove Lindjordet*

**Håndarbejde**, *Benda Dahlberg*

**Ide og kulturhistorie**, *Ingen mødt.*

**Italiensk fortsættelse**, *Ingrid Svendstrup*

**Bestyrelsen**, *Torben Yngve Larsen, Mogens Riget, Ingrid Svendstrup, Mette Kristensen Trine Volf (fraværende Hanne Amstrup)*

**Webmaster**, *Ib Andersen.*

**Italiensk Studiekreds**, *Birgit Gade.*

**Klassisk litteratur**, *Ingen mødt.*

**Kunstforståelse I**, *Kirsten Hartmann.*

**Kunstforståelse II**, *Karen Sandager.*

**Litteratur I**, *Gerd Skov*

**Litteratur II**, *Afbud*

**Lokalhistorie**, *Jørgen Laursen*

**Natur og miljø I**, *Jacob Steen Jensen.*

**Natur og miljø II**, *Elly Würtz*

**Spansk**, *Ingen mødt.*

**Verdenslitteratur**, *Trine Volf*

### 2. Nyt fra De Grå Panteres bestyrelse

*Torben*: Ude foran har vi 6 af de 7 p.pladser, som er ud mod vejen. Vi vil gerne have den første plads flyttet til inderste plads, idet stenen gør den første plads lidt svær at bruge.

Der er nye hold på vej: **Operahold** og **Fiskerhold**. I hører mere om holdene, når de er programsat.

*Torben* præsenterede vores hjemmeside med de ændringer, som foreligger. Med særlig vægt på den nye side **Debat og dialog**.

#### a. **Gennemgang af jeres mulighed for at udskrive/sende medlemslister fra hjemmesiden.**

Der blev uddelt medlemslister til holdene. (De fraværende hold, vil få dem pr. mail).

Der er personer på nogle lister, som ikke er registreret med betalt kontingent. Hvis dette er forkert, bedes kassereren kontaktes.

*Mette* viste hvordan man udskriver fra hjemmesiden, når man er koordinator. Hvis du mangler **Brugernavn** eller **Login** kan du få lavet nye ved at henvende dig til *Mette* eller *Ib*.

### 3. Nyt fra kassereren

*Hanne*: Fraværende

### 4. Nyt fra kontoret

*Mette*: Jeg vil snarest revidere mailkonti over medlemmerne, så også nye medlemmer kan få information.

### 5. Eventuelt

*Benda*: Jeg har kontakt med en person, som gerne vil fortælle om anoreksi. Kan der bevilges penge til det?

*Torben*: Ja, hvis arrangementet er for alle. Send en ansøgning med en kort beskrivelse til bestyrelsen.

*Torben*: Der er blevet stjålet en jakke fra garderoben i undervisningstiden. Vi opfordrer alle til at være opmærksom. Måske låse døren.

### 6. Nye mødedatoer

**Næste koordineringsmøde: Fredag d. 26. november 2021 kl. 14.00.**

Referent: Mette